
 

 

 

 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  

Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

ATTĪSTĪBAS LIETU KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2023.gada 17.janvārī          Nr. 1 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 

Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 

Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts 

 

Sēdi vada:   Vilmārs Vesingi – Attīstības lietu komitejas priekšsēdētājs 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 

 
Sēdē piedalās:  
            deputāti:  Vents Armands Krauklis – Attīstības lietu komitejas priekšsēdētāja vietnieks 

Unda Ozoliņa – Attīstības lietu komitejas locekle (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Agnis Birkavs – Attīstības lietu komitejas loceklis 
Viesturs Zariņš – Attīstības lietu komitejas loceklis 
Kristaps Sula – Attīstības lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
 

Sēdē nepiedalās: Agris Krastiņš – Attīstības lietu komitejas loceklis 
 
Sēdē piedalās:  Guntis Albergs – pašvaldības domes deputāts 

 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Nauris Ozols – Izpilddirektors 

Gints Stālmeisters – Izpilddirektora vietnieks  

Daniels Minajevs – Juridiskās nodaļas vadītājas vietnieks juridiskajos jautājumos 
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs 
Gunta Smane –  Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītāja vietniece 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības 
jautājumos 
Ingars Siliņš – Teritorijas plānotājs 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 

 
Piedalās: Valkas novada iedzīvotāji (I.Karpova) 
 
Darba kārtība : 
 

1. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Miera ielā 9, Valkā, kadastra 
apzīmējums 94010010716, kapsētas teritorijas izveidošanai; 

2. Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam Sēlijas ielā 6, Valkā, kadastra apzīmējums 
94010080178, pirmās redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai;  
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3. Par projektu brīvdabas estrādē un Mežaparka teritorijā.  
 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 6 deputāti (V.Vesingi, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, K.Sula, 
A.Birkavs, V.Zariņš), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Attīstības lietu 
komitejas sēdes Nr.1 darba kārtību. 

 
 

1.§ 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Miera ielā 9, Valkā, 

kadastra apzīmējums 94010010716, kapsētas teritorijas izveidošanai 
_______________________________________________________ 

(I.Siliņš)  
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, I.Siliņš. 
Debatē: V.Vesingi. 
I.Siliņš paskaidro, ka ir radusies nepieciešamība paplašināt esošo Cimzes kapu teritoriju, tāpēc jāuzsāk 
lokālplānojuma izstrāde Miera ielā 9, Valkā, kā arī V.Vesingi piebilst, ka ierosinājums par kapu 
paplašināšanu tika izteikts arī no iedzīvotāju puses. 
V.Vesingi aicina balsot, virzot jautājumu izskatīšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un likuma „Par pašvaldībām” 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: 

PAR – 6 deputāti (V.Vesingi, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, K.Sula, A.Birkavs, V.Zariņš), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Attīstības lietu komiteja 

N O L E M J : 

Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 
1. Uzsākt lokālplānojuma izstrādi nekustamajam īpašumam Miera ielā 9, Valkā, kadastra 

apzīmējums 94010010716, kapsētas teritorijas izveidošanai. 
2. Apstiprināt lokālplānojuma darba uzdevumu saskaņā ar lēmuma 1.pielikumu.  
3. Par lokālplānojuma izstrādes vadītāju apstiprināt Valkas novada pašvaldības teritorijas plānotāju. 
4. Paziņojumu par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu publicēt Teritorijas attīstības plānošanas 

informācijas sistēmā (TAPIS), pašvaldības tīmekļa vietnē www.valka.lv, informatīvajā izdevumā 
“Valkas Novada Vēstis”. 

5. Par lēmuma izpildi atbildīga Attīstības un plānošanas nodaļas vadītājs. 
6. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
7. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

2.§ 
Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam Sēlijas ielā 6, Valkā, kadastra apzīmējums 

94010080178, pirmās redakcijas nodošanu publiskajai  
apspriešanai un atzinumu saņemšanai 

___________________________________________________________________________ 
(I.Siliņš) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, I.Siliņš. 
Debatē: V.Vesingi, V.A.Krauklis. 
I.Siliņš paskaidro, ka ir saņemts atzinums un nekustamais īpašums ir jānodod publiskai apspriešanai. 
V.Vesingi aicina balsot, virzot jautājumu izskatīšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un likuma „Par pašvaldībām” 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: 

PAR – 6 deputāti (V.Vesingi, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, K.Sula, A.Birkavs, V.Zariņš), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Attīstības lietu komiteja 

N O L E M J : 

Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 
1. Nodot detālplānojuma nekustamajam īpašumam Sēlijas ielā 6, Valkā, ar kadastra numuru 

94010080178, 1.redakciju publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai, nosakot 
publiskās apspriešanas termiņu – 4 (četras) nedēļas. 

2. Paziņojumu par publisko apspriešanu ievietot Teritorijas attīstības plānošanas informācijas 
sistēmā, pašvaldības tīmekļa vietnē, publicēt laikrakstā “Ziemeļlatvija”. 

3. Par lēmuma izpildi ir atbildīgs Attīstības un plānošanas nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

http://www.valka.lv/
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5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 
 
 

3.§ 
Par projektu  brīvdabas estrādē un Mežaparka teritorijā 

___________________________________________________________________________ 
(T.Simtiņš) 

 
Ziņo, izklāstot iesniegtā iesnieguma (pielikumā) saturu, T.Simtiņš. 
Debatē: V.Vesingi, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, V.Zariņš 
T.Simtiņš paskaidro, ka jau decembra Finanšu komitejā tika nolemts, ka piedalīsimies projektu konkursā 
“Publiskās ārtelpas attīstība” un vietas izvēle bija – Valkas brīvdabas estrāde. T.Simtiņš piebilst, ka 
plānotais finansējums ir mazs, tāpēc darba grupā tika izdiskutētas galvenās lietas, ko vēlamies sasniegt.  
V.A.Krauklis paskaidro, kāpēc ir tik svarīgi šo projektu realizēt. T.Simtiņš paskaidro, ka ir piedalījies 
seminārā, kurā tika precizēta definīcija, kas ir ēka un norāda, ka estrāde nav ēka ,bet būve. Notiek diskusija 
par tualešu ēkas lokācijas vietu un tās funkcionalitāti kontekstā ar visu teritoriju. 
U.Ozoliņa uzskata, ka jāskatās uz šo vietu, kā uz multifunkcionālu vietu, minot iespējamos variantus, un 
norāda, ka nevajadzētu tik ļoti fokusēties uz Optimista trasi, kā arī jautā, vai Pedeles upes tīrīšanas 
iekļaušana būtu nepieciešama, jo tas sadārdzinās projekta kopējās izmaksas.  
Notiek diskusija par palīgēkas nepieciešamību. 
V.A.Krauklis piekrīt, ka labierīcībām jābūt, bet telpām jābūt funkcionālām un lietderīgām. 
T.Simtiņš izsaka savu viedokli, norādot, ja vēlamies sakārtot skatītāju pusi, tad tās ir lielas izmaksas, 
nosaucot darbus, kas būtu nepieciešami veikt. 
Notiek diskusija par estrādes skatītāju puses iespējamajiem risinājumiem. V.A.Krauklis ierosina 
projektētājiem dot projektēšanas uzdevumā uzdevumu paredzēt alternatīvos risinājumus skatītāju puses 
izbūvei. 
V.Vesingi nosauc savas prioritātes šajā projektā, kas ir gājēju celiņš no aprūpes nama līdz estrādei, 
skatītāju puse – solus savest kārtībā, upes iztīrīšana. 
U.Ozoliņa aicina padomāt par to, kas prasa vislielāko finansējumu, un, ko varētu izdarīt paši, un mudina 
pārdomāt, vai estrāde varēs funkcionēt, ja nesakārtosim labierīcības. 
Notiek diskusija par projekta prioritātēm. 
V.A.Krauklis paskaidro, ka šodien ir jāsaprot, kas būtu jāliek projektēšanas uzdevumā, un, vai to dalīt pa 
daļām. 
Tiek apspriestas T.Simtiņa iesniegumā minētās idejas, no kurām nolemj izņemt 3.punktu.  
U.Ozoliņa atkārtoti izsaka savu viedokli par labierīcībām un vērš uzmanību uz to, ja to neizdarīsim tagad, 
tad tas nebūs izdarāms tuvāko 20 gadu laikā. 
 
Deputāte U.Ozoliņa pamet ZOOM video tiešsaistes platformu pulksten 11:00. 
 
Notiek diskusija par projektēšanas uzdevumiem, kas tiks iesniegti projektētājiem. 
V.Vilguts ierosina iekļaut arī optiskā kabeļa ierīkošanu projektēšanas uzdevumā, kam piekrīt komitejas 
locekļi. 
Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 11:20 
 
Sēdes vadītājs        Vilmārs Vesingi 
 
 
Protokolēja        Ilva Asejeva 
 
 
       
 


